



VILLE DE / TOWN OF
BARKMERE

AVIS PUBLIC – PUBLIC NOTICE

**ADOPTION ET ENTRÉE
EN VIGUEUR DU
Règlement Numéro 266, établissant
les taux de taxes générales et
spéciales de la Ville de Barkmere
pour l'année 2022.**

Le conseil municipal de la ville de Barkmere a adopté à sa séance ordinaire tenue le 15 janvier 2022 le Règlement numéro 266 établissant les taux de taxes générales et spéciales de la Ville de Barkmere pour l'année 2022.

Les personnes intéressées peuvent consulter ce règlement durant les heures d'ouverture, de 8 h 30 à 16 h 30, au bureau du secrétaire-trésorier, 199, chemin Barkmere, Barkmere, Québec J0T 1A0 ou en consultant le site internet de la ville de Barkmere.

Le présent règlement entre en vigueur en date de ce jour.

Donné à Barkmere, le 19 janvier 2022

(Original signé)

Martin Paul Gélinas, secrétaire trésorier

**ADOPTION AND COMING INTO
EFFECT OF
By-law No. 266 – establishing the
general and special tax rates of the
Town of Barkmere for fiscal year
2022**

The Town of Barkmere Council adopted at a Regular Sitting held on January 15th 2022, By-law No. 266 - establishing the general and special tax rates of the Town of Barkmere for fiscal year 2022.

Interested persons may consult this by-law during regular business hours, between 8:30am to 4:30pm, at the Town Secretary treasurer's Office, 199, Chemin Barkmere, Town of Barkmere, Québec, J0T 1A0 or by consulting the website of the town of Barkmere.

This by-law comes into effect today.

Given at Barkmere, this 19th of January, 2022.

(Original signed)

Martin Paul Gélinas, secretary treasurer